
PROTOKÓŁ NR 31/16

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów, 

które odbyło się 07 listopada 2016 r.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00, zakończyło o godz. 19:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji: (załącznik nr 1)

1. Artur Wrona – Przewodniczący komisji

2. Krzysztof Gorczyca 

3. Paweł Pituch

4. Ewa Pędziwiatr 

5. Paweł Ciszewski

6. Anna Klepacz

Nieobecni usprawiedliwieni: Krystyna Konieczna, Zofia Ujma, Sławomir Jakóbowski, 

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji: (załącznik nr 1)

1. Marek Szaraniec

2. Andrzej Weinke

3. Dominik Urbański

4. Bożena Wiśniewska

5. Andrzej Machnica

6. Janusz Kwak

7. Lesław Skowron

8. Mariusz Kubiak

9. Jan Wojdan

10. Mieczysław Krasny

11. Beata Espenschied

12. Agata Młodawska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie  możliwości  finansowych  miasta  odnośnie  budżetu  Miejskiego  Klubu  Sportowego

„Olimpia” Kowary na rok 2017.

3. Bieżący budżet  Miejskiego Klubu Sportowego„Olimpia” Kowary.

4. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy

Gminy Miejskiej Kowary z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi

działalność pożytku publicznego w roku 2017.

5. Sprawy różne.

6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.  1 Posiedzenie  Komisji  Budżetu,  Planowania  i  Finansów otworzył  Przewodniczący  komisji  i

przywitał zebranych gości.

Ad. 2 Przewodniczący oddał głos Prezesowi Klubu „Olimpii” Kowary Panu Januszowi Kwakowi, w

celu przedstawienia potrzeb finansowych i infrastrukturalnych związanych z utrzymaniem klubu w III lidze

na rok 2017 oraz kosztów związanych ze szkoleniem dzieci i  młodzieży w przyszłym roku. Wywiązała się



ogólna dyskusja na temat potrzeb klubu, jak i możliwości finansowych miasta odnośnie finansowania klubu

w III lidze. Do protokołu zostaje dołączone pismo dotyczące  planowanych wydatków klubu na rok 2017

(załącznik nr 2). Członkowie komisji wraz z Panią Burmistrz stwierdzili, że miasta nie stać obecnie na pełne

finansowanie klubu w III lidze, wydatkowanie na ten cel 330 tys. zł z budżetu miasta.

Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Finansów  zapoznała  się  z  fatalnym  stanem  infrastruktury

stadionowej w tym szatni, która nie spełnia warunków licencyjnych do gry w III lidze, jak  również nie spełnia

podstawowych funkcji  do  prowadzenia  zajęć  z  dziedziny  szkolenia  dzieci  i  młodzieży.  Radny  Pan  Paweł

Pituch  zawnioskował  do  Pani  Burmistrz,  o  to  aby  pracownik  urzędu  odpowiedzialny  za  pozyskiwanie

środków z projektów Unii Europejskiej przygotował zestawienie projektów, dzięki którym stanie się możliwe

pozyskanie  środków  na  poprawę  infrastruktury  na  stadionie.  Przewodniczący  komisji  zawnioskował  do

Prezesa  klubu  aby  Ten  przygotował  harmonogram  najbardziej  priorytetowych  zadań  inwestycyjnych,

związanych ze stadionem.

Komisja zawnioskowała aby w uchwale „w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy

Miejskiej  Kowary  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność

pożytku publicznego w roku 2017”, kwotę 145 tys. zł przeznaczoną na szkolenie dzieci i młodzieży zwiększyć

do kwoty 200 tys. zł. Członkowie komisji uznali wniosek za zasadny.

Ad. 3 Prezes Janusz Kwak stwierdził „że jadą już na oparach” i gdyby nie pomoc jednego z głównych

sponsorów, Menagera Tomasza Dudziaka udział Klubu „Olimpii” Kowary w III lidze byłby niemożliwy. Prezes

odniósł się także, do braku rzetelnej pomocy ze strony Urzędu Miejskiego odnośnie utrzymania w należytym

porządku  infrastruktury stadionowej (osoba pełniąca funkcję gospodarza była gwarantowana do końca roku,

a została przydzielona tylko do końca listopada, brak pomocy przy rewitalizacji muru itd.). Prezes, odniósł się

także,  do  nagannej,  zdaniem  członków  komisji  sytuacji  związanej  z  rozliczeniem  obchodów  70-lecia

Kowarskiego  Sportu.  Z  planowanych  15  tys.  zł  przeznaczonych  dla  „Olimpii”  na  obchody  70-lecia

Kowarskiego Sportu powinno zostać ok. 8 tys. zł na zorganizowanie Balu Sportowca, na którym Prezes wraz z

Zarządem  klubu  mieli  podziękować  zawodnikom  za  awans,  a  sponsorom  za  udzieloną  pomoc  klubowi.

Niestety Pani Burmistrz wraz z pracownikami urzędu stwierdziła, że owa kwota została spożytkowana na inne

cele związane z obchodami 70-lecia Kowarskiego Sportu. Komisja stwierdziła, że takie sytuacje nie powinny

mieć miejsca.

Ad. 4 Komisja  Budżetu, Planowania i Finansów stwierdziła, że rzeczony projekt uchwały wymaga

dalszej pracy i zmian, w związku z czym nie został zaopiniowany.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.    Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Finansów  wnioskuje  do  Burmistrza  Miasta  aby  pracownik  urzędu

odpowiedzialny za pozyskiwanie środków z projektów Unii Europejskiej przygotował zestawienie projektów,

dzięki którym stanie się możliwe pozyskanie środków na poprawę infrastruktury na stadionie.

2.  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Finansów  wnioskuje  do  Prezesa  klubu  „Olimpii”  Kowary  aby  Ten

przygotował harmonogram najbardziej priorytetowych zadań inwestycyjnych, związanych ze stadionem.

3.  Komisja  zawnioskowała  aby  w uchwale  „w  sprawie  przyjęcia  Rocznego  Programu Współpracy  Gminy

Miejskiej  Kowary  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność

pożytku publicznego w roku 2017”, kwotę 145 tys. zł przeznaczoną na szkolenie dzieci i młodzieży zwiększyć

do kwoty 200 tys. zł.

Protokołował:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

Artur Wrona                                                                                                             Artur Wrona 


